
VVD-fractie gemeenteraad Venlo 
 

Aan: College van Burgemeester & Wethouders  

          van de gemeente Venlo  

  

 

Betreft: Bouwtechnische staat Juniorcollege Blariacum(college) 

 

Geacht college van burgemeester & wethouders, 

Geheel onverwachts kregen de ouders van leerlingen van het Blariacumcollege het bijgevoegde bericht 

in hun mailbox. Dit was voor veel ouders uiteraard schrikken. We gaan hier net het hele berich 

wergeven maar in het kort komt het erop neer dat de veiligheid van personeel en leerlingen van het 

juniorcollege niet gegarandeerd kan worden in verband met de bouwkundige staat van het gebouw. 

En specifiek met de (betonnen) breedplaatvloeren.  

 

Ondanks de doordecentralisatie van de gebouwen aan de OGVO blijft uiteindelijk de 

onderwijshuisvesting een zaak voor de gemeente. Het gaat om de veiligheid van kinderen. En de 

gemeente is ook verantwoordelijk voor het toezicht op bestaande bouw en de veiligheid van de 

omgeving. Daarom willen wij uw college de volgende vragen voor leggen. 

 

Vraag 1 

In het bericht staat ‘recent onderzoek’. Sinds wanneer is dit probleem bekend en sinds wanneer is dit 

bij de gemeente bekend? Wat is recent? 

 

Vraag 2 

In mei 2017 in de parkeergarage van Eindhoven Airport ingestort door een gebrek in een soortgelijke 

constructie. Is dit probleem toen gelijk bij de OGVO (en de gemeente) opgepakt? Zo ja waarom is hier 

nooit enige publiciteit aan gegeven?  

 

Vraag 3 

Is de raad over deze kwestie geïnformeerd in het verleden? Zo ja wanneer en in welke mate? Zo nee 

waarom niet? Is hierover binnen de OGVO (en specifiek het Blariacum) gecommuniceerd? Is het 

college van mening dat er überhaupt goed gecommuniceerd is over deze zaak? 

 

Vraag 4 

Wat is er in de tussentijd gedaan om de veiligheid van leerlingen en personeel te garanderen? 

 

Vraag 5 

Wat is de aanleiding geweest voor dit onderzoek en wie is opdrachtgever van het onderzoek? Wanneer 

is het onderzoek gestart? En wat is de doorlooptijd geweest van het onderzoek? 

 

Vraag 6 

Er is sprake van aanvullende maatregelen. Wat is er mis met de vloerplaten? Wat zijn de te nemen 

maatregelen en wat gaan die kosten? 

 



Vraag 7 

Wat zijn de gevolgen voor het onderwijs op het seniorcollege? Wordt er al nagedacht over tijdelijke 

huisvesting elders indien nodig? Eventueel met inzet van sporthallen en/of andere 

onderwijsgebouwen (al dan niet van de OGVO)? 

 

Vraag 8 

Kan de OGVO die zelf dragen of zal de gemeente hier moeten bijspringen vanuit de eigen 

verantwoordelijkheid? Wat zijn de eventuele gevolgen voor de garantstelling aan OGVO? 

 

Vraag 9 

Is destijds bij de bouw van het Juniorcollege sprake geweest van voldoende toezicht op de constructie 

van het schoolgebouw? 

 

Vraag 10 

Wanneer worden de te nemen maatregelen uitgevoerd en wat is de duur van de aanpassingen? 

 

Vraag 11 

Is dit de enige plek binnen de OGVO waar tijdens de (ver)nieuwbouw tussen 2003 en 2008 deze vloeren 

gebruikt zijn? Zo ja waar nog meer? Zo nee is dit gecontroleerd? 

 

Namens de VVD Fractie Venlo 
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